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[Traduction][Texte]

Mr. Kilgour: How many applications have we had since 1985?

Mr. Caskey: There have been 1,000.

Mr. Kilgour: You are saying that 100 or 150 of those have 
required further modifications in the plan to receive your approval?

Mr. Caskey: Yes, 100,150, 200, in that range probably. That’s a 
judgment call. We haven't done an analysis of that.

Mr. Kilgour: What kinds of things do you require in your request 
for redefinitions and so on?

Mr. Caskey: Under the act there are six factors to be considered, 
and we look at those. They range all the way from economic 
efficiency, research and development, product variety, industrial 
efficiency, industrial competitiveness on an international plane. One 
of the ones, which is important in precise areas, is the one relating to 
policy—the compatibility with federal policies or policy of a 
provincial government.
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Mr. Kilgour: How do you apply the net benefit to Canada test 
with respect to oil and gas investments? What are your criteria?

Mr. Caskey: The major criteria relate to the plans of the investor 
to increase the exploitation of the oil and gas reserves and the 
properties they have and/or are prepared to commit to stepping up to 
buy. In other words, it is basically an economic activity barrier or test 
that is used as we examine their plans.

Mr. Kilgour: These particular applications are matters of public 
record.

Mr. Caskey: The fact of them is—

Mr. Kilgour: But not the details.

Mr. Caskey: —but the details are not.
Mr. Kilgour: Again, oil and gas—mining is an area of my 

concern. To put it generally, have other Pacific countries applied 
with respect to mining or oil and gas?

Mr. Caskey: In the case of oil and gas, we have had two major 
investments in the last year that have involved Hong Kong investors. 
In the first instance it involved the Numac Oil & Gas Company and, 
more recently, the Westcoast Petroleum side. Those have been two 
noteworthy ones, for example.

The Chairman: Do you want to go on with one more question?

Mr. Kilgour: Sure. Given your practices, what changes will these 
proposed amendments make, at least with respect to natural resource 
companies in Canada?

Mr. Caskey: American investors, who would be acquiring 
companies in the oil and gas sector within the range of assets of 
between $5 million and $150 million, currently are required to file an 
application under the act and go through a review process. When the 
bill is passed, that particular group of investments would not be 
subject to review, merely notification to the agency.

Mr. Kilgour: To clarify that, the oil and gas sector is one of how 
many sectors that are required to go through that threshold?

M. Kilgour: Combien avons-nous reçu de demandes depuis 
1985?

M. Caskey: Mille.

M. Kilgour: Vous dites que sur ce chiffre, 100 ou 150 ont dû être 
modifiées pour que vous les approuviez?

M. Caskey: Oui, 100,150, 200, dans cet ordre d’idées. C’est une 
estimation. Nous n’avons pas fait d’analyse.

M. Kilgour: Sur quel genre de choses insistez-vous quand vous 
demandez certaines modifications?

M. Caskey: Il y a dans la loi six facteurs. Ils vont de l’efficacité 
économique à la recherche et au développement en passant par la 
variété des produits, l’efficacité industrielle, la compétitivité indus­
trielle sur le plan international. Il y en a un autre qui est important 
dans certaines domaines, celui de la compatibilité avec les politiques 
fédérales ou la politique d’un gouvernement provincial.

M. Kilgour: Quels sont vos critères pour les investissements dans 
le secteur gazier et pétrolier?

M. Caskey: Notre principal critère concerne les plans de 
l’investisseur qui favoriseront l’exploitation des réserves de gaz et de 
pétrole déjà existantes ou de prospection de nouveaux gisements. En 
d’autres termes, pour l’essentiel, nous examinons leurs projets à la 
lumière de critères d’activités économiques.

M. Kilgour: Ces dossiers ne sont pas confidentiels?

M. Caskey: Pas le fait qu’ils existent...

M. Kilgour: Mais les détails le sont.

M. Caskey:.. .mais leurs détails le sont.

M. Kilgour: Encore une fois, c’est le pétrole et le gaz.. . 
l’exploitation minière qui m’intéressent. Y a-t-il des demandes 
d’exploitation minière, pétrolière ou gazière émanant d’autres pays 
du Pacifique?

M. Caskey: Dans le secteur pétrolier et gazier, l’année dernière, il 
y a eu deux investissements importants en provenance de Hong 
Kong. Dans le premier cas, il s’agissait de la compagnie Numac, et 
plus dernièrement, un investissement dans le pétrole de la côte ouest. 
Ce sont deux exemples dignes d’intérêt.

Ix président: Est-ce que vous voulez encore poser une question?

M. Kilgour: Oui. Fort de votre expérience, quelles seront les 
conséquences de ces amendements pour, disons, les compagnies 
canadiennes d’exploitation de ressources naturelles?

M. Caskcy: Actuellement, la loi soumet à examen tout achat par 
un investisseur américain d’une participation dans une compagnie du 
secteur gazier et pétrolier comprise entre 5 et 150 millions de dollars. 
L’adoption de ce projet de loi supprimera cet examen pour cette 
catégorie d’investissement. Il suffira simplement de notifier l’agence.

M. Kilgour: Pour être plus clair, en plus du secteur gazier et 
pétrolier, combien y a-t-il d’autres secteurs qui doivent respecter ce 
seuil?


